

Minutes

General Assembly of the International Agricultural Museum Association (AIMA)

Le message en français suit...

Convened by president, Claus Kropp, 2 pm CEST via zoom link:

Thema: AIMA General Assembly 2024

Zeit: 9.Mai 2024 02:00 PM Amsterdam, Berlin, Rom, Stockholm, Wien

Beitreten Zoom Meeting

<https://us06web.zoom.us/j/88607507542?pwd=kswtAEoE6L4rW4UKi4juTnrXO0yAqK.1>

Meeting-ID: 886 0750 7542

Kenncode: 757665

Agenda / Ordre du jour

<https://www.agriculturalmuseums.org/general-assembly/>

1. Announcement of the attendees and number of votes received (President).	1. Annonce des participants et nombre de votes reçus (Président).
2. Approval of the minutes from the 15 October 2023 General Assembly.	2. Approbation du procès-verbal de l'Assemblée Générale du 15 octobre 2023.
3. Ballot, AIMA Executive Committee and AIMA Audit Committee, 2024-2026	3. Bulletin de vote, Comité exécutif de l'AIMA et Comité d'audit de l'AIMA, 2024-2026
4. Moral Report by President	4. Rapport moral du président
5. Activity Report 2023-2024 by Secretary General	5. Rapport d'activités 2023-2024 du Secrétaire Général
6. Financial Report 2023 by Treasurer (Commentary of the Treasurer)	6. Rapport financier 2023 du Trésorier (Commentaire du Trésorier)
7. Audit Committee Report	7. Rapport du comité d'audit
8. Approval of New AIMA Members since 15 September 2023	8. Approbation des membres nouveaux de l'AIMA depuis le 15 septembre 2023
9. 2026 AIMA Congress (CIMA 21)	9. Congrès AIMA 2026 (CIMA 21)
10. Adjourn	10. Ajourner

Claus Kropp, AIMA President, called the meeting to order at 2:00 CEST at the Zoom address he created.

Present (16, alphabetically): Vijay Aditya, Cameron Archer, Marie-Christine Aubin, Pierre Del Porto, Anne Jorunn Frøyen, Cozette Griffin-Kremer, Isabel Hughes, Claus Kropp, Molly McCullough, Bob Powell, Debra Reid, Viacheslav Rudnev, Barbara Sosič, Surajit Sarkar, Yves Segers, Pete Watson.

Announcement of number of votes received. 42 AIMA members (Quorum needed: 21). Reid conveyed the vote tally based on the Survey Monkey poll: Total 5 French; 20 English. TOTAL 25 submitted via Survey Monkey. The number constituted a quorum.

Results of the vote:

Approval of the minutes from the 15 October 2023 General Assembly. Unanimous approval. Ballot, AIMA Executive Committee and AIMA Audit Committee, 2024-2026. Unanimous approval. Moral Report by President and Activity Report 2023-2024 by Secretary General shared in brief. The complete reports are online at: <https://www.agriculturalmuseums.org/general-assembly/> Claus called for comments on the moral report of the President and the activity report submitted by the Secretary. No comments.

Financial Report 2023 by Treasurer (Commentary of the Treasurer) – Approved with one “no” vote. Audit Committee Report – Approved with one “no” vote.

Claus called for comments on the treasurer’s report and the auditor’s report. No comments.

Approval of New AIMA Members since 15 September 2023 – Unanimous approval.

Claus thanked those cycling off the AIMA board: Pierre Del Porto, Cozette Griffin-Kremer, Debra Reid, Nerupama Modwel, Surajit Sarkar.

Claus introduced the new AIMA EC. Claus indicated that Barb Corson as 1st VP will report on progress toward the 2026 AIMA Congress. Barb Sosič will continue to engage with east European agricultural museums. New Members: Cameron Archer, Edouard de Laubrie, Vijay Aditya with Surajit as alternate; Anne Jorunn Frøyen, Molly McCullough. Membership position on the AIMA EC is still open. Appointees: Cozette Griffin Kremer will continue with communication; Social media coordinator, Lena Zoll; Pierre Del Porto to advise on financial and Debra Reid to continue with website posting along with Arfon Parry (web technician).

Pierre Del Porto, treasurer, called out one specific attendee at the GA for not having paid dues; and questioned the quorum, but only 42 have paid since 1 year ago (2023 through 9 May 2024).

Claus adjourned the meeting and then reconvened to establish a quorum for the General Assembly to take additional action. He called for a vote to elect the third member of the audit committee: Elsa Hietala, Finland. Unanimous approval.

2026 Congress CIMA 21. Debra Reid indicated that The Henry Ford, Dearborn, Michigan, USA, has submitted a letter of invitation with the theme “Contract, Conflict, Conversation,” tentative dates 17-20 June 2026 This coincides with the 250th anniversary of the first successful colonial revolution, but also the negative aspects of continental expansion, indigenous removal and ongoing enslavement based on racism and sexism. Agriculture factored into all of this in significant ways. Claus asked for those in favor of accepting this invitation to indicate “yes” or “no”: 14 yes votes; 2 abstain (Griffin-Kremer, Reid). Barb Corson, as 1st Vice President, will be the liaison between AIMA and Reid.

Claus mentioned AIMA lectures relative to World Days, with World Bee Day on May 20 (check the AIMA website and email notices to AIMA members).

Pete asked for an official resolution of thanks for those rotating off the board. Claus agreed. Claus called for a vote to approve a resolution to thank outgoing board members: 14 yes; 2 abstain (Griffin-Kremer, Reid).

Molly McCullough asked for information about World Milk Day, and Claus will ask Barb Corson, coordinating World Milk Day, to reach out to Molly. The AIMA lecture for World Milk Day is June 1.

Pierre Del Porto asked for the final report on the CIMA 20 and Vijay Aditya will send that to Pierre.

Adjourn – Claus adjourned the General Assembly at 14:55 CEST.

Minutes submitted by Debra A. Reid, AIMA Secretary General

Procès-verbal

Assemblée générale de l'Association internationale des musées agricoles (AIMA)

Sur convocation du président Claus Kropp, à 14h00 CEST via le lien zoom :

Thème : Assemblée générale de l'AIMA 2024

Date: 9 mai 2024 14:00 Amsterdam, Berlin, Rome, Stockholm, Vienne

Réunion Zoom à Beitreten

<https://us06web.zoom.us/j/88607507542?pwd=kswtAEoE6L4rW4UKi4juTnrXO0yAqK.1>

ID de réunion : 886 0750 7542

Code Kenn : 757665

Claus Kropp, président de l'AIMA, a ouvert la réunion à 14h00 CEST à l'adresse Zoom qu'il a créée.

Présents (16, par ordre alphabétique) : Vijay Aditya, Cameron Archer, Marie-Christine Aubin, Pierre Del Porto, Anne Jorunn Frøyen, Cozette Griffin-Kremer, Isabel Hughes, Claus Kropp, Molly McCullough, Bob Powell, Debra Reid, Viacheslav Rudnev, Barbara Sosič, Surajit Sarkar, Yves Segers, Pete Watson.

Annnonce du nombre de votes reçus. 42 membres de l'AIMA (Quorum requis : 21). Reid a transmis le décompte des votes basé sur le sondage Survey Monkey : Total 5 Français ; 20 anglais. TOTAL 25 soumis via Survey Monkey. Ce nombre constitue le quorum.

Résultats du vote :

Approbation du procès-verbal de l'Assemblée Générale du 15 octobre 2023. Approbation unanime. Bulletin de vote, Comité exécutif de l'AIMA et Comité d'audit de l'AIMA, 2024-2026. Approbation unanime.

Rapport moral du président et rapport d'activité 2023-2024 du secrétaire général partagés en bref.

Les rapports complets sont en ligne sur : <https://www.agriculturalmuseums.org/general-assembly/>

Claus a demandé des commentaires sur le rapport moral du Président et le rapport d'activités soumis par le Secrétaire. Sans commentaires.

Rapport financier 2023 du trésorier (Commentaire du trésorier) – Approuvé avec un vote « non ».

Rapport du comité d'audit – Approuvé avec un vote « non ».

Claus a demandé des commentaires sur le rapport du trésorier et sur le rapport du vérificateur. Sans commentaires.

Approbation des nouveaux membres de l'AIMA depuis le 15 septembre 2023 – Approbation à l'unanimité.

Claus a remercié les cyclistes du conseil d'administration de l'AIMA : Pierre Del Porto, Cozette Griffin-Kremer, Debra Reid, Nerupama Modwel, Surajit Sarkar.

Claus a présenté le nouveau AIMA EC. Claus a indiqué que Barb Corson, en tant que première vice-présidente, fera rapport sur les progrès réalisés en vue du congrès de l'AIMA 2026. Barb Sosič continuera à collaborer avec les musées agricoles d'Europe de l'Est. Nouveaux membres : Cameron Archer, Edouard de Laubrie, Vijay Aditya avec Surajit comme suppléant ; Anne Jorunn Frøyen, poste de membre du CE de l'AIMA est toujours ouvert.

Personnes nommées : Cozette Griffin Kremer poursuivra la communication ; Coordinatrice des médias sociaux, Lena Zoll ; Pierre Del Porto fournira des conseils financiers et Debra Reid continuera la publication sur le site Web avec Arfon Parry (technicien Web).

Pierre Del Porto, trésorier, a dénoncé un participant spécifique à l'AG pour ne pas avoir payé sa cotisation ; et ont remis en question le quorum, mais seulement 42 ont payé depuis 1 an (de 2023 au 9 mai 2024).

Claus a ajourné la réunion puis s'est réuni à nouveau pour établir un quorum permettant à l'Assemblée générale de prendre des mesures supplémentaires. Il demande un vote pour élire le troisième membre du comité d'audit : Elsa Hietala, Finlande. Approbation unanime.

Congrès 2026 CIMA 21. Debra Reid a indiqué que l'établissement Henry Ford, Dearborn, Michigan, États-Unis, a soumis une lettre d'invitation sur le thème « Contrat, conflit, conversation », dates provisoires du 17 au 20 juin 2026. Cela coïncide avec le 250e anniversaire de la première révolution coloniale réussie, mais aussi les aspects négatifs de l'expansion continentale, de l'expulsion des autochtones et de l'esclavage continu fondé sur le racisme et le sexisme. L'agriculture a joué un rôle important dans tout cela. Claus a demandé à ceux qui étaient favorables à l'acceptation de cette invitation d'indiquer « oui » ou « non » : 14 voix oui ; 2 abstention (Griffin-Kremer, Reid). Barb Corson, en tant que 1ère vice-présidente, assurera la liaison entre l'AIMA et Reid.

Claus a mentionné les conférences de l'AIMA relatives aux Journées mondiales, avec la Journée mondiale de l'abeille le 20 mai (consultez le site Web de l'AIMA et envoyez des avis par courrier électronique aux membres de l'AIMA).

Pete a demandé une résolution officielle de remerciement pour ceux qui quittent le conseil d'administration. Claus accepta. Claus a demandé un vote pour approuver une résolution visant à remercier les membres sortants du conseil d'administration : 14 oui ; 2 abstention (Griffin-Kremer, Reid).

Molly McCullough a demandé des informations sur la Journée mondiale du lait, et Claus demandera à Barb Corson, qui coordonne la Journée mondiale du lait, de contacter Molly. La conférence AIMA pour la Journée mondiale du lait aura lieu le 1er juin.

Pierre Del Porto a demandé le rapport final sur la CIMA 20 et Vijay Aditya l'enverra à Pierre.

Ajournement – Claus a ajourné l'Assemblée générale à 14 :55 CEST.

Procès-verbal soumis par Debra A. Reid, Secrétaire Général de l'AIMA